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Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande  

 

 

 

 

 

Förskoleutbyggnad i Farsta Strand och Larsboda 

  

Vid sammanträdet i Farsta stadsdelsnämnd den 29 januari 2015 beslöt en enhällig 

nämnd att; 

  

”Nämnden uppdrar åt förvaltningen att arrangera ett medborgarforum i Farsta Strand 

med huvudfokus på behovet av ytterligare förskolor i området till vilka invånarna i Farsta 

Strand inbjuds att komma med förslag på lämpliga förslag på lokaliseringar.  

  

Nämnden uppdrar åt förvaltningen att därefter återkomma till nämnden i ett nytt ärende 

med förslag till en mer preciserad begäran om markanvisning av SISAB som också 

inkluderar en uppdaterad prognos av förskoleplatser i såväl Farsta Strand som 

stadsdelen totalt.” 

  

Vi önskar nu en skriftlig återkoppling till nämnden om hur detta uppdrag fortskrider. 

 

 

Eva Gustafson m fl (S) Mariana Moreira Duarte m fl (MP) Lars Bäck (V)  

 

 


